



## Verslag vergadering Participatieraad Putten op 17 april 2024 om 19.30 uur in Stroud

Aanwezig: allen, met uitzondering van Martijn Krook (m.k.a.); bij punt 5 ook wethouder Van den Hoorn en Roel Stofmeel, gemeente Putten,

1. **Opening en welkom.** De voorzitter heet allen welkom. Aan de agenda worden drie verslagen toegevoegd bij punt 4 en 8.
2. **Verslagen diverse overleggen:** vergadering Praad 20 maart, overleg met VVD-fractie op 20 maart en overleg DB/gemeente op 10 april. Deze verslagen worden vastgesteld en voor kennisgeving aangenomen.
3. **Actiepunten** per 20 maart 2024. Alle punten zijn afgehandeld.
4. **Mededelingen en Ingekomen stukken:**
  - a. **Jaarverslag 2023 Inclusiefgroep:** voor kennisgeving aangenomen
  - b. **Sheets bijeenkomst Movisie** over Bestaanszekerheid: voor kennisgeving aangenomen
  - c. **Reacties op 2<sup>e</sup> Halfjaarrapportage 2023.** De reacties van enkele leden (Channah, Bertina en Fennie) worden besproken in een overleg met de behandelend ambtenaar. De secretaris maakt een afspraak.
5. **Gesprek met wethouder Jim van den Hoorn en Roel Stofmeel.** De voorzitter heet beide heren welkom. Over vijf onderwerpen vindt het gesprek plaats.
  - a. **Regionale nota Huiselijk geweld.** Deze week is een regionale bijeenkomst daarover geweest. De wethouder geeft aan, dat hij op bepaalde punten nog een voorbehoud heeft gemaakt. Wanneer het verslag van de regionale bespreking is ontvangen, zal de Praad een advies uitbrengen, in eerste instantie naar de gemeente Putten; dat zal in de mei-vergadering worden behandeld.
  - b. **Toekomstige positie Participatieraad.** Het laatste gesprek met de gemeente heeft op 21 maart plaatsgevonden. De gemeente zal inventariseren wat er allemaal bestaat op het gebied van inburgering in Putten: groepen, platforms etc. Dit onderdeel Inburgering zal zeker ook bij de participatieraad komen te liggen. De gemeente zal ons opnieuw uitnodigen voor een overleg in mei.
  - c. De wethouder geeft aan, dat op 23 april de raadscommissie zal discussiëren over de gevolgen voor Putten van de **Spreidingswet**. Dit is een grote puzzel voor de

regio en voor Putten zelf: huisvesting, onderwijs, gezondheid. Het is nog niet geheel duidelijk hoe veel extra plekken onze gemeente moet reserveren.

- d. Forse bewegingen binnen het  **sociaal domein**. Genoemd worden onder meer de “participatiehub” en de relatie met al bestaande overlegsituaties binnen Putten, zoals Putten voor Elkaar. We nemen even een wat afwachtende houding aan. Binnen de gemeente zal eerst intern overleg plaatsvinden.
- e. Nieuwe **VNG-publicatie over Jeugdbeleid**. De gemeente zal deze via een link doorsturen naar de secretaris. Er is sprake van de nodige verschuivingen op terreinen als kindermishandeling, jeugdhulp, vroeg signalering. De vraag is ook hoe je bereikt, dat ouders hulp gaan vragen bij optredende problemen. Vanuit de raad wordt ook gevraagd om aandacht voor de toenemende agressie op steeds jongere leeftijd. Op steeds meer plekken in ons dorp ontstaan hanggroepen. Er ontbreekt steeds meer respect bij de jeugd. De aanpak is mede afhankelijk van de betrokkenheid van de ouders van de jongeren.

De voorzitter bedankt de wethouder voor het inhoudelijke gesprek op bovenstaande punten.

6. **Gesprek met fractie WIJ Putten**. Wegens ziekte van twee vertegenwoordigers gaat dit gesprek niet door. Er zal een nieuwe datum worden bepaald.
7. Advies **Regiovisie “Samen tegen huiselijk geweld”**. De voorzitter licht toe, dat de voorliggende regiovisie ontstaan is vanuit een gemeentelijke groep met als trekkers Nunspeet en Oldebroek. Afgelopen maandag was er in Ermelo een bijeenkomst. Binnenkort komt het verslag van die bijeenkomst beschikbaar. De adviesraden zal worden gevraagd om een reactie in mei. We zullen dit op 15 mei in onze vergadering behandelen. Vanuit de vergadering wordt in ieder geval aandacht gevraagd voor de rol van de GGD. Ook in het OKO-overleg is over de relatie gesproken. Afgesproken wordt dat Fons Kortrijk voor de mei-vergadering een concept-reactie zal opstellen.
8. **Rapportage uit Inclusiepanel**. Vanuit het Inclusiepanel zijn een Intentieverklaring en Werkafspraken opgesteld voor een nieuwe relatie tussen panel en Participatieraad. Bij een akkoord neemt de beoogd voorzitter de nieuwe rol op zich. Channah wil als permanente afgevaardigde ons in het Inclusiepanel (blijven) vertegenwoordigen, maar wil ook graag een vervanger. Bij het zoeken naar een opvolger voor Matthijs wordt hiermee rekening gehouden. Het verslag van het panel van 26 maart wordt voor kennisgeving aangenomen. Maar de Participatieraad vindt de intentieverklaring te ver gaan. We moeten ons als panel en Praad houden aan de eerder, eind 2022, met de gemeente gemaakte afspraken. Die liggen in verslagen vast. Besloten wordt om onze reactie te verwoorden in een gesprek van voorzitter en secretaris van de Participatieraad en beoogd voorzitter en secretaris van het Inclusiepanel. Onze secretaris zal daarvoor een afspraak maken.
9. **PR en Communicatie**. Het opgestelde Jaarverslag 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan Miriam Brunt. De secretaris laat het op de site van

onze raad plaatsen. Hij zal Miriam vragen om het verslag op A4 formaat te laten afdrukken. Dan is het voor een ieder beter leesbaar.

10. **Invulling vacature-Bonzet.** We zullen eerst voor 15 mei in onze netwerken nagaan of er belangstelling is. Anders zal de volgende maand worden besloten om een advertentie voor twee nieuwe leden op te stellen, ook in verband met regulier vertrek. Als plaatsvervangend voorzitter stelt Fennie van den Broek zich beschikbaar; allen tonen zich daarover verheugd.

11. **Rapportage uit de werkgroepen.**

a. **Participatie.** Fons Kortrijk vraagt om aandacht rond het thema inburgering voor de invulling van de vrouwenemancipatie in relatie tot de verschillende achtergronden van de nieuwkomers.

b. Vanuit de werkgroep **Jeugd** wordt gemeld, dat er een overleg met de gemeente is geweest over het “Wat” van het OKO project. Vanuit de regio komt een verslag en daarna een voorstel voor uitwerking van onder meer de “Hoe”-vraag. Er worden vrijwilligers gezocht om het beleid mede uit te werken. Omdat de nu en in het verleden gehouden enquête voornamelijk is afgenomen bij 2<sup>e</sup> en 4<sup>e</sup> klas Voortgezet Onderwijs, dus 14- en 16-jarigen, is aandacht gevraagd voor de andere leeftijdscategorieën.

c. Vanuit de werkgroep **WMO** wordt gemeld, dat we nog in afwachting zijn van voorstellen voor de invulling van het Armoedebeleid.

12. **Rondvraag en evaluatie.** Er zijn geen punten voor de rondvraag. Sommigen merken op, dat de vergadering nog wat efficiënter had kunnen verlopen. Wanneer het gesprek met WIJ Putten was doorgegaan, zou het te laat zijn geworden. De voorzitter sluit de vergadering rond 22.00 uur.